

# Homework for Level One

Date due : 10/03/2024

الواجب البيتي للمستوى الأول

تاریخ التسلیم: 2024/03/10

## اللغة العربية (Arabic Language)

- مراجعة أشكال حرف (ج - خ) على الصفحات 41-44 من كتاب العربية السهلة-1 والتمرين على لفظهما وكتابتهما مع حروف المد (ا - و - ي) للتأكد من الإستيعاب وإتباع الخطوات الصحيحة عند رسمها.
- مراجعة موضوع (الألوان والأشكال) المذكورة في الدفتر المدرسي للتأكد من حفظها وتذكرها.
- حل التمارين أدناه والملصقة في دفتر الواجب البيتي لإغناء التعلم.
- Revise the patterns of letters (Jeem – Khaa) on P.41-44 from Easy Arabic Book-1 and practice writing them with the long sounds (Alif – Wow -Yaa) to verify clear understanding of the correct steps when drawing them.
- Revise the subject of (The Colours and Shapes) in your classroom Notebook to verify memorisation.
- Do the exercises below that are also attached in your homework book.

**التمرين الأول:** حلوا الكلمات التالية إلى حروفها وتدرب على كتابتها جيداً تحضيراً للأملاء داخل الفصل :-

**Exercise 1:** Analyse the following words into their letters and practice writing them in preparation for a spelling test in the classroom:

Stars	Rooster	Dog	Mosque	Sheep
نجُوم	ديك	كلب	مسجد	خراف

**التمرين الثاني :** أكملوا الكلمات التالية بالحرف الناقص :

**Exercise 2 :** Complete the following words with the missing letter:

Lost	خ.....ر	Went out	رج.....	Carrot	زر....
Steam	ب.....ار	Peach	خو.....	Stairs	رج.....

**التمرين الثالث:** اربطوا الحروف في الجدول التالي لتكوين كلمة وأكتبوا المعاني تحتها كما في المثال :

**Exercise 3:** Join the letters in the table below to make words and write their meanings underneath as shown in the example:

.....	ج + و + ز = .....	ق + د + ي + م = قديم Old
.....	ف + ج + ل = .....	خ + ب + ز = ..... =
.....	ج + م + ل = .....	ج + ا + ر = .....
.....	ج + د + ا + ر = .....	ج + ب + ن = .....